
Referat fra møte i Nesodden menighetsråd 

Tid: Mandag 16.09. kl. 1900  

Sted: Nesodden menighetshus 

 

Til stede:  Halvor, Gry, Bente, Hilde, Inger Johanne, 

Bjarte, Hans-Jürgen (referent) 

Forfall: Kristine 

 

 

Sak 70/ 2024 Godkjenning av innkalling - godkjent 

 

Sak 71/ 2024 Godkjenning av referat fra møtet 19.08.2024 - godkjent 

Sak 72/ 2024  Kirkejubileum Nesodden kirke 2025 – orientering fra arbeidsgruppe  

Hans-Jürgen vil kunne informerte om følgende:  

Anne Felberg og Hans-Jürgen hadde et hyggelig og konstruktivt møte med Steinar Dahlen og 

Anette Isachsen fra kommunens kulturkontor torsdag 12. september. Begge bekreftet at 

kommunen (ved dem) skal være med i arbeidet fremover. Noen stikkord fra samtalen: 

• Steinar understreket viktigheten av frivillighet i folkehelsearbeidet.  

• Diskusjon om kirkens rolle som en del av Nesoddens arv og viktigheten av å inkludere 

den i kommunens kulturplan.  

• Diskusjon om kirkens rolle som en del av Nesoddens arv og viktigheten av å inkludere 

den i kommunens kulturplan. 

• Tiltak som omhandler bærekraftige prosjekter ved gravlunden ble drøftet, inkludert 

muligheten for å sette opp QR-koder og utvikle grønne parker. 

• Forslag om å invitere kongehuset til Nesodden kirkes jubileum ble diskutert. Det er 

behov for samarbeid mellom kommunen og ordføreren for å realisere dette. 

• Diskusjon om mulige kulturelle innslag, som for eksempel et kor ledet av Susanne 

Sundfør, som er bosatt på Nesodden. 

• Samarbeid med Ugla Studio og lokale kunstnere som Morten Qvenvild og Pål Nilsen 

Love ble nevnt som mulige bidrag til jubileumsfeiringen. 

• Mulige finansieringskilder som Sparebankstiftelsen, Kavlifondet, 

Kirkebevaringsfondet ble diskutert som en måte å sikre ekstra bevilgninger til 

jubileet, evt. prosjekter som Håpets katedral. 

• Det ble også nevnt tilskuddsordninger som kulturtilskudd, festivaltilskudd og 

landsbytilskudd og søknad om ekstra bevilgning (alt søkes) 

• Videre samarbeid: Kommunen har en viktig rolle i samarbeidet om arrangementer 

gjennom tjenester som infrastruktur, kommunikasjon og samarbeid med lokale 

aktører. Møtet avsluttet med enighet om videre kontakt og samarbeid om 

Nesodden kirkes 850-årsjubileum. 

Dessuten informerte Hans-Jürgen om et planlagt møte med Ann Turi og flere om bokseminar 

torsdag 19. september.  



Samme dag skal han også ha et møte med Marlou på kirkekontoret om en egen nettside for 

jubileet. 

 

Sak 73/2024  Julebasar 1. desember  

Det er sendt ut epost til tidligere støttespillere av basaren. Inger Johanne vil 

kunne informere mer om dette og behov for støtte. 

Hans-Jürgen refererte det oversendte innspill fra Anne Felberg som inneholder forslag for 
invitasjon av skoler til pepperbake-konkurranse. Hilde med flere gjorde oppmerksom på at det 
allerede er et arbeid på gang med invitasjon av barnehager, i samarbeid med barnehage-
rådgiveren i kommunen.  Hilde, Bente og Inger-Johanne følger opp denne saken. De hadde et 
møte med Rannveig Hunskaar Sørum på barnehagekontoret Nesodden kommune i august. 
Rannveig har sendt ut invitasjon til alle barnehagene i kommunen og vil følge opp 
kommunikasjonen med dem. Barnehagene er invitert til følgende:  

- å lage en pepperkakekirke som presenteres på julebasaren 1. desember.  

- besøk i kirken med omvisning ved en av prestene eller en annen i forkant av 'konkurransen'. 
 

Sak 74/2024  Tirsdagsmiddag – orientering 

Elise forteller: Starter 5. oktober, 5 middager frem til jul 

Sak 75/2024  «Barnekroken» - orientering 

En del av menighetsrådet jobber med å etablere en «barnekrok» under vindeltrappen. Har fått 

gode tips av barnehagestyrer i Askeladden. Det ble vedtatt at det kan brukes kr 6000 til dette. 

Hilde følger opp. 

Sak 76/2024  Orientering fra soknepresten – saken gikk ut siden presten ikke var til stede. 

Sak 77/2024  Orientering fra fellesrådet – det jobbes mye med situasjonen på 

kirkekontoret, men saken er u.off. og kan derfor ikke drøftes i menighetsrådet 

Sak 78/2024  Orientering om menighetshuset – Anne Marit Tronvik slutter som 

utleieansvarlig. Anja Antonsen overtar. Kirkekontoret overtar bookingen for 

alle tre menighetshus. 

Sak 79/2024  Eventuelt     

- Halvor informerte fra orgelkomiteen. Det er uklare meldinger om det blir 

forsinkelser med bygging/ montering av nytt orgel 

- Det er kommet et tilbudsbrev om utarbeiding av kirkeinventar 

- Halvor orienterte om boklanseringsseminar i slutten av oktober. Han vil 

sende ut invitasjon og program til menighetsrådets medlemmer. 

 

Neste møte:  Mandag 14. oktober kl. 19.00 

 


